

Title (en)  
Rabbit sealing for wing.

Title (de)  
Flügelfalzdichtung.

Title (fr)  
Garniture pour rainure d'un battant.

Publication  
**EP 0489372 A1 19920610 (DE)**

Application  
**EP 91120572 A 19911129**

Priority  
DE 9016563 U 19901206

Abstract (en)  
In a seal for a wing rabbet, made of flexible material, for windows, doors or the like, comprising a base limb (1), which has at least one retaining lip (2) and, if appropriate, a cover flange (7), and adjoining the base limb (1), a profiled rear (9) having a stop profile (3) made as a hollow cross-section, the stop profile (3) consists of S-folded side limbs (5, 5 a) arranged in mirror-image fashion relative to one another and of a folded crosspiece (10) connecting the side limbs (5, 5a). In the relaxed state, the stop profile (3) and profiled rear (9) together form an essentially butterfly-shaped cross-section with sealing zones (6, 6 a). <IMAGE>

Abstract (de)  
Bei einer Flügelfalzdichtung aus elastischem Material für Fenster, Türen o. dgl., mit einem Fußsteg (1), der mindestens eine Haltelippe (2) und ggf. einen Abdecksteg (7) aufweist, und einem an den Fußsteg (1) anschließenden Profilrücken (9) mit einem als Hohlquerschnitt ausgebildeten Anschlagprofil (3), besteht das Anschlagprofil (3) aus S-faltenförmigen, spiegelbildlich zueinander angeordneten Seitenstegen (5, 5 a) und einem die Seitenstege (5, 5 a) verbindenden faltenförmigen Quersteg (10). Anschlagprofil (3) und Profilrücken (9) bilden gemeinsam im entspannten Zustand einen im wesentlichen schmetterlingsförmigen Querschnitt mit Dichtzonen (6, 6 a). <IMAGE>

IPC 1-7  
**E06B 7/23**

IPC 8 full level  
**E06B 7/23** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 7/2312** (2013.01); **E06B 7/2314** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] GB 2216163 A 19891004 - ALLPORT BRIAN, et al  
• [A] DE 8711518 U1 19871015  
• [A] NL 7514254 A 19760615 - BALLIMAN GLACES ET VERRES SA

Cited by  
CN105189875A; FR2723139A1; EP0890701A1; EP0603874A1; DE19746007C1; DE19746007C2; DE4324645A1; DE4324645C2; EP0652347A3; FR2691991A1; GB2519800A; NL2013136B1; WO9920868A1; WO03078780A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0489372 A1 19920610; EP 0489372 B1 19940323**; AT E103367 T1 19940415; DE 59101238 D1 19940428; DE 9016563 U1 19910221

DOCDB simple family (application)  
**EP 91120572 A 19911129**; AT 91120572 T 19911129; DE 59101238 T 19911129; DE 9016563 U 19901206